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szolgáltatásban élő rendszerre kér bekapcsolást, befizeti az 
évenként inflációs rátával emelt, most megállapított 60 eFt- 
ot és ténylegesen a munka bekerülési összegét.
B e b e s i István:
Három kérdésem van: aki az eredeti határidőre befizette az 

összeget és hitelt vett fel, annak a kamatait az 
önkormányzat átvállalja-e?
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem.
B e b e s i István:
Mert ha nem, akkor ez egy átverés, tessék ezzel 

szembenézni.
A második kérdés: jogszerű-e, hogy aki eddig befizetett és 

megkötötte a szerződést, megtudja a három hónap határidő 
hosszabbítást, jelentkezik, hogy azonnal felbontja a 
szerződést, visszakéri a pénzt, s majd jelentkezik három 
hónap múlva újra szerződést kötni?
A harmadik kérdés értelemszerűen következik: akik a 

póthatáridőben fizetik be az összeget, azoknál véleményem 
szerint a jegybanki alapkamat másfélszeres-kétszeres 
százalékával kell részükre az idő függvényében kiszámítani a 
befizetendő összeget, mert ez így korrekt azokkal szemben, 
akik az eredeti határidőre, az eredeti játékszabályok 
szerint fizették be a megállapított összegeket. Ha az 
önkormányzat arra a síkos talajra lép, hogy eltekint 
mindenféle konzekvenciától, elveszíti minden gazdasági 
hitelét és ha bármilyen dologba szeretne a következőkben 
fogni, ami pénzt érint, emiatt mindenki később fog fizetni, 
mert majd azok járnak jól, akik nem tartják be az eredeti 
j átékszabályokat.
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Várpalotai állampolgárként önakaratomból szabad társulási 

formában megállapodást jószándékú emberekkel kötök, és nem 
azzal, aki a közösség rovására próbál ügyeskedni. A Bebesi 
űr által jelzett pénzügyi manővert nem ilyennek látom, de 
nem kívánom kizárni azokat, akik valamilyen oknál fogva nem 
kerültek annak az információnak a birtokába, hogy amire 
60.000,-Ft-ot most befizetnek, az 1-2 év múlva ennek 
többszöröse lesz.

Jelzem, a környező községekben: pl. Jenőn, Berhidán nem 
volt a befizetéssel kapcsolatban ilyen befizetési 
taktikázás, nagyon hamar sikerült a lakossági befizetést 
megszervezni.

Tény mindezek mellett, hogy a jelenlegi alacsony 
szervezettségnek nemcsak a lakossági kivárás az oka.
Még egyetlen egy mondat az egész gázprogrammal 

kapcsolatban: a társulás önkéntes, senkinek nem kötelező! Az 
önkéntességben benne van az is, ami most elhangzott, 
ugyanezt a kérdést teheti fel az, aki június elején fizetett 
be azzal szemben, aki július közepén szerződést kötött, de 
csak augusztus végén adja csak postára az összeget.

B á t o r  Antal:
Örömmel hallom Polgármester Úrtól, hogy lakossági fórum 

szerveződik a gázprogram ügyében, egész eddig nem értettem
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volna egyet a határidő hosszabbításával,- de emiatt 
egyetértek.
Javaslom azonban, hogy ne húzzuk ki hosszabb távra a 

befizetési határidőt, mint szeptember hónap vége. A javaslat 
szerint szeptember 15-e az utolsó fórumnap. Akit érdekel a 
dolog és eddig főleg információ hiánya miatt nem kötött 
szerződést, annak adjuk meg a lehetőséget szeptember 30-ig. 
Aki még a fórumok után sem tud dönteni, az nem fog dönteni 
november hónapban sem. A városnak sem mindegy, hogy meddig 
folyik be befizetés.
L e s z k o v s z k i  Tibor:
A befizetési határidő meghosszabbítását az is indokolja, 

hogy nem azért nem fizet be a lakos, mert taktikázik, vagy 
mert nem tudott eleget a programról, hanem mert megélhetési 
gondjai vannak. Például a beiskolázás terhe is számottevő.
Dr. C z e i d l i  István:
Polgármester Ör közmeghallgatást említett, ezzel 

kapcsolatban szeretném elmondani: a közmeghallgatásnak 
előírt külön szabályai vannak, ami azt jelenti, hogy minden 
városrészben képvisrelő-testületi ülés lenne, a Képviselő- 
testület tagjainak határozatképes létszámban kellene jelen 
lennie, tehát legalább 13 főnek az előbb említett hat helyen 
meg kell jelennie, ha ez ilyen formában kerül elfogadásra. A 
közmeghallgatást az időpont előtt 8 nappal nyilvánosan meg 
kell hirdetni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Erről kérném a Képviselő-testület döntését.
F a 1 u s s v Sándor:
Két lehetőséget ajánlok T. Képviselő-testület figyelmébe: 

vagy városrészi tanácskozásokat tartunk oly módon, mint 
ahogy azt annak idején voltam bátor a lesöpört 
indítványomban javasolni, vagy pedig a közmeghallgatást - 
megteheti a Polgármester - a soron következő testületi ülés 
napjára, annak napirendje lezárásra utánra hirdeti meg, ez 
lehet akár szeptember 7-én is, de akkor ne 56 anyagot 
tárgyaljunk az ülésen.
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Javaslatomat visszavonom, és tájékoztatom a Képviselő- 

testületet: városrészi tanácskozásokat, fórumokat tartunk, 
az érintett képviselők meg fogják kapni, hogy milyen 
időpontban, milyen helyszínen kerülnek a tanácskozások 
megtartásra.
V á m o s i  Tibor:
Véleményem szerint kötelességünk is a határidőt



meghosszabbítani, mert nagyon alacsony számú a jelentkezés. 
Önálló indítványt fogok benyújtani írásban az új összegekre 
vonatkozóan a szeptember 7-i testületi ülésre.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéb kérdés, vélemény, bejelentés? 
Megjelenésüket megköszönöm, mai rendkívüli 

ülésünket 17.15 órakor bezárom.
K. m. f.

testületi



"A helyi önkormányzat érvényre 
juttatja a népfelség elvét,he
lyi közügyekben demokratikus 
módon, széleskörű nyilvánossá
got teremtve kifejezi és meg
valósítja a helyi közakaratot.11

(Ötv. 2 /!/ bekezdés)

M E G H Í V Ó

Várpalota Város Polgármestere a város Önkormányzati 
Képviselő-testületét 1995. augusztus 24-én (csütörtökön) 
15.30 órára rendkívüli ülésre összehívja.

Az ülés helye: Városháza földszinti tanácsterme

N A P I R E N D  : E L Ő A D Ó
1.) A japán hitel felvételével meg- Leszkovszki Tibor 

valósítandó környezetvédelmi polgármester 
rehabilitációs kommunális cél
társulás létrehozása

2.) Az-Energiaszolgáltató közmüva- Leszkovszki Tibor 
gyónnál; kapcsolatos képviselő- polgármester 
testületi állásfoglalás

3.) Vegyes ügyek.

Megjelenésére feltétlenül számítunk.

V á r p a l o t a  , 1995. augusztus 21.
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J e l e n l é t i  í v  
Várpalota város Képviselő-testületének
1995. augusztus 24-i rendkívüli ülésére

Leszkovszki Tibor polgármester ..........
Törzsök Károly alpolgármester .....
Dr. Czeidli István jegyző 
Péter Istvánné aljegyző 
Angyal Pétérné 
Dr. Bakonyi Csilla 
Dr. Baricza Sarolta 
Bátor Antal 
Bebesi István 
Dr. Dancsó Mária Éva 
Deák Istvánné 
Domokos István 
Falussy Sándor 
Fazekas István 
Jámbor Attila 
Molnár László 
Dr. Nagy László 
Patonai József 
Sajtos János 
Surányi Pál 
Dr. Szabó Gyula 
Dr. Szilágyi Tibor 
Tóth István 
Tránszky László 
Vámosi Tibor 
Völgyi Árpád
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Baky György

Országgyűlési Képviselő

Orsós Imre kisebbségi képviselő

Városi Rendőrkapitány

Városi Televízió

NAPLÓ

Pannon Napló
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Dr. Él lő Mária
Megyei Közigazgatási Hivatal 
vezetője

Nem képviselő bizottsági tagok

Bálványossy Ervinné 
Fürjes Lászlóné 
Madaras Annamária 
Musitzné Balogh Erzsébet 
Somogyi J. Lászlóné 
Virág Sándor 
Szathmáry Kálmán 
Gratzl Tamás 
Kricsfalussy György
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MSZDP pétfürdői képviselője 
MSZP helyi képviselője 
MDF helyi képviselője 
SZDSZ helyi képviselője 
Szociáldemokrata Párt helyi képv 
FKgP helyi képviselője 
FIDESZ helyi képviselője 
Kereszténydemokrata Néppárt 
helyi képviselője 
Vállalkozók Pártja helyi képv. 
Munkáspárt helyi képviselője 
VISZ helyi képviselője 
MNSZ helyi képviselője

Pétfürdő Városrész Önkormányzó

Testület tagjai

Pekker József

Mórocz Károly

Farkas László

Miskolczi Ferenc

Schmidt Ferenc

Tóth Kálmán Közüzemi V. igazgatója 
Munkáltatók Érdekképviselete 
Munkavállalók Érdekképviselete
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